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„Косовски премијер“ Хашим Тачи изјавио је данас да Приштина подржава Резолуцију
1244 СБ УН, јер она, уверен је, потврђује територијални интергритет Косова у складу са
европским стандардима.

  

Тачи није желе да прецизира да ли је прихватљива формулација Резолуције 1244 у
називу представљања Приштине у регионалним форумима.

  

На питање новинара Танјуга да ли је прихватљиво за Приштину позивање на Резолуцију
УН 1244 у регионалном представљању, с обзиром да су се приштинске власти на исту
позивали у спору пред Међународним судом правде, он је рекао да је прихватљиво свако
решење које чува суверенитет Косова.

  

Након инситирања да појасни став, Тачи је потврдио да ће дијалог Београда и Приштине
бити настављен и да се Приштина заложила за то и навео да споразум о интегрисаном
управљању прелазима добар.

  

"Очекујемо да се сада спроведу постигнути договори. Ми смо изразили спремност да
наставимо са дијалогом и верујем да ће доћи до договора о регионалном предстваљању
Косова", рекао је Тачи у разговору са српским новинарима, који бораве на Косову у
организацији Међународне цивилне организације.

  

(Танјуг)
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